
Zápis ze zasedání AS FaVU VUT v Brně ze dne 23. září 2009

Přítomno: MgA. Filip Cenek, akad. mal. Tomáš Lahoda, Mgr. et MgA. Barbora Lungová, 
prof. akad. mal. Martin Mainer, Ondřej Merta, BcA. Samuel Paučo, 
BcA. Bohumíra Smolejová, 

Omluveni: akad. mal. Vladimír Merta, ak. mal. Margita Titlová
Nepřítomni: MgA. Tomáš Hrůza, Filip Smetana
Hosté: prof. akad. mal. Michal Gabriel

Program:
1.Slib senátora, ak. mal. Titlová;
2.Schválení programu, akad. mal. Merta;
3.Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU VUT v Brně ze dne 25. 8. 2009 v Brně, akad. mal. Merta;
4. Schválení kombinované forma studia doktorského studijního programu, prof. PhDr. Sedlák, 

CSc.   
       – omluven, předloženo písemně

5. Zpráva o činnosti FaVU VUT v Brně, prof. akad. soch. Michal Gabriel
6. Doplnění UR FaVU VUT v Brně, prof. akad. soch. Michal Gabriel
7.Zpráva o hospodaření FaVU VUT v Brně, Mgr. Bílá – omluvena 
8. Zpráva ze zasedání AS VUT v Brně, PhDr. Chamonikola, Ph.D., doc. MgA. Kvíčala, BcA. 

Paučo;
9. Stanovení následujícího termínu zasedání AS FaVU, akad. mal. Merta;
10. Různé.

1.   Slib senátora, ak. mal. Titlová
2. Schválení programu, Mgr. et MgA. Lungová

Zasedání zahájila Mgr. et MgA. Lungová, místopředsedkyně AS FaVU a omluvila ak. soch. Mertu a 
ak. mal. Titlovou, kteří se dostaví z důvodu dopravní nehody, v průběhu jednání.

- bod 1. Slib senátora posunout po příchodu ak. mal. Titlové
- bod 7. Zpráva o hospodaření FaVU VUT v Brně, Mgr. Bílá přeložen na příští zasedání z důvodu 
čerpání dovolené Mgr. Bílou
Hlasování: pro: 6, proti: -, zdržel se: -. Program zasedání ve znění navržených změn schválen.

3. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU VUT v Brně ze dne 25. 8. 2009 v Brně, Mgr. 
Lungová

Hlasování: pro: 6, proti: -, zdržel se: -. Zápis schválen.

4. Schválení kombinované formy studia doktorského studijního programu, 
prof. PhDr. Sedlák, CSc. – omluven, předloženo písemně
žádost  o  schválení  přednesena PhDr.  Ondračkou na zasedání  AS FaVU dne 23.  8.  2009,  základě 
stanoviska AS FaVU ze dne 23. 8. 2009 začala běžet předkládací lhůta dne 27. 8. 2009.
Hlasování: pro: 6, proti: -, zdržel se: -. Rozšíření doktorského studijního programu o kombinovanou 
formu studia schváleno.

5. Zpráva o činnosti FaVU VUT v Brně, prof. akad. soch. Michal Gabriel
- proběhly přijímací  zkoušky do magisterského stupně studia, přihlášených 50, přijatých 17. Účast 
všech vedoucích ateliérů, děkan spokojen s průběhem přijímacího řízení
- proběhly přijímací zkoušky do doktorského studijního programu, přihlášených 14, přijatých 7. Velký 
zájem o doc. Stratila jako školitele.
-  prodloužení  platnosti  akreditace  doktorského  studijního  programu  zpracováno,  projednáno v AS 
FaVU dne 17. 6. 2009, dne 17. 9. 2009 v UR FaVU VUT v Brně, do materiálu budou zapracovány 
připomínky prof. Slavíčka, člena UR FaVU s výjimkou jediné týkající se prodloužení doby studia na 4 
roky,  což  by  ekonomicky  zasáhlo  do  chodu  fakulty.  Žádost  o  prodloužení  akreditace  musí  být 



odeslána  v  předstihu  tak,   aby  ji   projednala   akreditační   komise  MŠMT na zasedání ve dnech 
24. – 25. 11. 2009 
- v průběhu prázdnin probíhaly schůzky a práce nad přemístěním fakulty do vyhovujících prostor. 
Záměr  výstavby budovy na  Akademickém náměstí  není  z důvodu odstoupení  FA od výstavby,  a 
vzhledem  k nákladům  na  výstavbu  podzemních  garáží   -  požadavek  města  Brna,  možný. 
V uvažovaném areálu Kraví hora nelze v nejbližších čtyřech letech stavět z důvodu kategorie lokality 
jako oddychové zóny. Poslední reálná varianta nalezena v lokalitě Ponava, zhruba stejně vzdálené od 
středu města jako Akademické náměstí.
Jedná se o rekonstrukci a dostavbu bývalého továrního objektu (UP závody). Skelet budovy umožňuje 
zcela volně disponovat s vnitřním prostorem v poměrně velkých celcích. V průběhu prázdnin proběhlo 
několik  jednání  s  architektonickou kanceláří  ARCHIX,  pověřenou vypracováním studie,  kde byly 
upřesňovány  naše  požadavky.  Fakultní  pracovní  skupina  vycházela  ze  schváleného  stavebního 
programu  FaVU –  úhrnná  plocha 6 621m2.  Předpokládané   náklady   stavby   by   měly činit cca 
340 mil. Kč. V současné době je dokončováno schéma rozvržení pracovišť, které potvrzuje reálnost 
tohoto záměru a bude výchozím materiálem pro vypracování  projektu.  Budova FaVU bude pouze 
součástí rozsáhlejší revitalizační studie areálu Ponava. Dne 22. 9. 2009 rozeslán ak. soch. Zdařilem 
plán  rozmístění  ateliérů  a  fakultních prostor, připomínky zasílat na adresu zdaril@ffa.vutbr.cz do 
30. 9. 2009.
V průběhu projednávání bodu se dostavil prof. ak. mal. Mainer.
Senátoři  vznesli  konkrétní  připomínky týkající  se  kabinetů  vedoucích  ateliérů,  rozměrů  ateliérů  a 
požadavek na poskytnutí  stávajících půdorysů  jednotlivých ateliérů a  fakultních prostor  vedoucím 
ateliérů a pracovníkům zodpovědným za dislokace. Prof. Gabriel odkázal senátory s připomínkami a 
požadavkem na ak. soch. Zdařila, proděkana pro dislokace.
-  kamerový systém je  připraven k převzetí,  proběhne po návratu Mgr.  Bílé  z dovolené.  V budově 
Údolní již instalován. Prof. Mainer žádá o neumisťování kamerového systému do ateliérů.
 
6. Doplnění UR FaVU VUT v Brně, prof. akad. soch. Michal Gabriel
na vlastní žádost odstupují z UR FaVU VUT v Brně prof. ak. mal. Peter Rónai a prof. ak. mal. Dezider 
Tóth. Prof. Gabriel žádá AS FaVU VUT v Brně o schválení  odvolání jmenovaných a doplnění UR 
FaVU, se zkrácenou předkládací lhůtou, o externího stálého člena Mgr. Rostislava Koryčánka, ředitele 
DuMB, viz. žádost ze dne 9. 9. 2009.  UR  FaVU  VUT  v  Brně žádost projednána a schválena dne 
17. 9. 2009. 
USNESENÍ:
AS FaVU VUT v Brně se  rozhodlo  zkrátit  předkládací  lhůtu a  schvaluje  odvolání  prof.  ak.  mal. 
Rónaie  a  prof. ak.  mal. Rotha,  současně  schvaluje  návrh   na  doplnění UR FaVU VUT v Brně 
Mgr. Rostislavem Koryčánkem, ředitelem DuMB.
Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0. Usnesení schváleno. 

7.  Zpráva o hospodaření FaVU VUT v Brně, Mgr. Bílá – omluvena 
Odloženo na příští zasedání AS FaVU VUT v Brně.
 
8. Zpráva ze zasedání AS VUT v Brně, BcA. Paučo
- po prázdninách zatím proběhlo pouze zasedání legislativní komise AS VUT v Brně, byly řešeny 
legislativní problémy FA VUT v Brně, fakultě byly vráceny k dopracování dokumenty Statut fakulty a 
Volební a jednací řád AS FA VUT v Brně. Problematický je přechod z dvoukomorového volebního 
systému na jednokomorový.
-  prof.  Gabriel  informoval  senátory o  výměně  zástupce  FaVU v  AS VUT.  Dne  30.  6.  2009 byl 
ukončen  pracovní  poměr  s Mgr.  Rozbořilem.  Na  jeho  místo  v AS  VUT  byl  doplněn  MgA.  Petr 
Kvíčala, první náhradník z voleb do AS VUT ze dne 15. 10. 2008. 

9. Stanovení následujícího termínu zasedání AS FaVU, Mgr. Lungová
Příští řádné zasedání AS FaVU VUT v Brně se uskuteční ve středu 21. 10. 2009 v 10.30 hod. v učebně 
č. 405, Rybářská 13/15, Brno.
Hlasování: 7, proti: 0, zdržel se: 0. Termín zasedání schválen.

10. Různé
nebyly předneseny žádné body.

mailto:zdaril@ffa.vutbr.cz


Zapsala: Jana di Lenardo
Verifikovala: Mgr. et MgA. Barbora Lungová


